
Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

 

sa 49. redovne Skupštine Saveza radio-amatera Vojvodine, 

održane dana 4. aprila 2015. godine. Sednicu je sazvao 

predsednik SRV na osnovu člana 15. stav 1. Statuta Saveza 

radio-amatera Vojvodine a u skladu sa članom 28.  

 

Poziv za Skupštinu i materijali su bili objavljeni dana 

20. marta 2015. godine na zvaničnom sajtu SRV i dostupni svim 

članovima i zainteresovanim licima. Pored toga, u cilju 

podsećanja, dana 31. marta 2015. godine tehnički sekretar SRV 

je objavio poziv sa dnevnim redom i na YU0V listi a takođe je 

poslao mejlove klubovima i pojedincima, koji su osvojili 

nagrade na takmičenjima a u skladu sa Odlukom o nagradama IO 

SRV. 

Pošto je predsednik SRV Vojislav Kapun - YU7AV u 10,00 

časova, na osnovu evidencionih listića i spiska stručne službe 

SRV o plaćenoj članarini konstatovao da nije prisutan dovoljan 

broj članova i da nisu ispunjeni uslovi iz člana 28. stav 2. 

Statuta, predložio je da se rad Skupštine odloži za 60 minuta. 

Takođe je predložio da se u međuvremenu proglase pobednici na 

takmičenjima i dodele nagrade, jer za to nije potreban kvorum. 

O ovome nije bilo potrebe izjašnjavanja, te je predsednik SRV, 

nakon kraće pauze, pristupio proglašenju pobednika i dodeli 

nagrada učesnicima takmičenja. 

 

Nakon isteka 60 minuta, predsednik SRV Vojislav Kapun – 

YU7AV je otvorio 49. redovnu Skupštinu Saveza radio-amatera 

Vojvodine, pozdravio sve prisutne članove i goste i predložio 

sledeći dnevni red: 

 

 

 

1. Otvaranje Skupštine SRV i usvajanje poslovnika o radu.  

2. Izbor radnih tela :  

 - radnog predsedništva Skupštine, 

 - verifikacione komisije, 

 - zapisničara, 

 i overače zapisnika.        

3. Proglašenje pobednika u takmičenjima: 

 “ TESLA MEMORIJAL” u 2013. i  2014. godini  

 i “VOJVOĐANSKI OKTOBAR” u 2013. i  2014. godini. 

4. Pozdravni govori gostiju Skupštine i pobednika takmičenja.      

5. Izveštaj verifikacione komisije. 

6. Podnošenje izveštaja : 

 - o radu u 2013. i 2014. godini, 

 - nadzornog odbora, 



 - finansijskom poslovanju u 2013. i 2014. godini. 

7. Diskusija i usvajanje podnetih izveštaja. 

8. Predlog plana rada i finansijskog plana za 2015. godinu, 

9. Diskusija i usvajanje predloženih planova. 

10. Donošenje  Odluke o visini članarine u SRV u 2015. godini, 

 

 

 Predložio je da se dnevni red dopuni tačkom 11. koja 

glasi: Imenovanje člana Izvršnog odbora, koji će zameniti 

predsednika SRV i donošenje odluke o promeni lica ovlašćenog za 

zastupanje Saveza radio-amatera Vojvodine. 

 

i da tačka Razno bude 12. tačka dnevnog reda. 

 

 Dnevni red je jednoglasno usvojen a takođe i poslovnik o 

radu Skupštine. 

 

 

Tačka 2. 

 

 Predsednik SRV je za radno predsedništvo predložio 

Vojislava Kapuna – YU7AV, Teodora Mrkšića - YU7AR i Voislava 

Andrejevića - YU7VA, za verifikacionu komisiju Milorada 

Vlaškalića - YU7AF, Karla Bartoša - YU7MC i Milenka 

Mirosavljevića - YU7NZ, za zapisničara Milana Miljkovca – 

YU2MEX a za overače zapisnika Stanišu Zaklana – YU7AC i 

Vladimira Lačoka - YU7YZ. 

 

Predlozi su jednoglasno usvojeni. 

 

 

Tačka 3. i 4. 

 

 Pošto su proglašeni pobednici i uručene nagrade i 

priznanja za vreme pauze, ove tačke su iscrpljene. 

 

 

Tačka 5. 

 

 Izveštaj verifikacione komisije je podneo Milorad 

Vlaškalić – YU7AF, koji je rekao da je prema evidenciji stručne 

službe SRV članarinu u 2014. godini platilo 313 članova i da je 

na osnovu evidencionih listića utvrđeno da je prisutno 24 

članova. Pošto su nakon pauze od 60 minuta ispunjeni uslovi iz 

člana 28. stav 3. Statuta, Skupština može punopravno da 

odlučuje. 

 

 



Tačka 6. 

 

 Obrazloženje izveštaja o radu i finansijskog poslovanja je 

dao Vojislav Kapun – YU7AV. Sa predloženim materijalima su svi 

upoznati, tako da nije bilo potrebe za čitanjem istih. Prošle 

godine nije održana Skupština SRV najviše iz razloga, što je 

dva puta sazivana Skupština SRS, gde je on bio jedan od 

kandidata i gde je od strane nekih pojedinaca vršena 

opstrukcija, ali i pored toga, velikom većinom izabran je za 

predsednika SRS.  

 Predsednik SRV je naglasio da se i sada, od strane 

nekoliko pojedinaca, vodi kampanja u kojoj se iznose razne 

neistine, baš kao što je to bilo prošle godine za vreme izbora 

u SRS. Pozvao je sve koji su zainteresovani da se uvidom u 

dokumenta u stručnoj službi uvere o namenskom i zakonskom 

trošenju finansijskih sredstava SRV za ceo period od kada je on 

predsednik, ali i pre toga. Kako je i u samom izveštaju 

naglašeno, članovi IO tokom ovih godina nisu naplaćivali 

nikakve naknade, čak ni putne troškove na koje su imali pravo. 

Finansijski izveštaji su uvek i na vreme dostavljani u Agenciju 

za privredne registre i nikad nije bilo nikakvih primedbi. 

 Predsednik SRV je prisutnima objasnio da izveštaj 

nadzornog odbora nije urađen, jer greškom tehničkog sekretara, 

predsednik odbora Slobodan Suvačarev - YU7HI istu nije sazvao. 

To će biti urađeno naknadno a zapisnik će biti prezentovan na 

zvaničnom sajtu SRV i biće usvojen na narednoj sednici 

skupštine. 

 

 

Tačka 7. 

 

 Predsednik odbora Slobodan Suvačarev – YU7HI, je rekao da 

će sazvati sednicu nadzornog odbora u dogovoru sa ostalim 

članovima.  

 Drugih diskusija nije bilo, te su nakon toga, izveštaj o 

radu za 2013. i 2014. godinu i finsnijski izveštaj za 2013. i 

2014. godinu jednoglasno usvojeni a naloženo je Nadzornom 

odboru da se sastane u najkorije vreme, da pregleda 

dokumentaciju i da sačini izveštaj. 

 

 

Tačka 8. 

 

 Obrazloženje predloga plana rada i finansijskog plana za 

2015. godinu je dao predsednik SRV. 

 

 

Tačka 9. 



 

 Pošto nije bilo diskusija o podnetim predlozima plana rada 

i finansijskog plana za 2015. godinu, Skupština je iste 

jednoglasno usvojila. 

 

Tačka 10. 

 

 Obrazloženje Odluke o visini članarine za 2015. godinu je 

dao predsednik SRV. Rekao je da se iznosi članarine u SRV 

usaglašavaju sa članarinom u Savezu radio-amatera Srbije. 

 

 Laslo Bariček - YU7CM je napomenuo da je na IO SRV 

konstatovano da se u statutu u jednom članu određivanje visine 

članarine stavlja u nadležnost IO a u drugom Skupštini.   

 Predsednik SRV je rekao da je takva odredba ostala od 

ranije, zbog velike inflacije a koja sada nije aktualna.  

 Voislav Andrejević - pravnik, rekao je da nije potrebno da 

se zbog toga menjaju odredbe u statutu.  

 

 Ivanko Mandić - YU7GM je postavio pitanje u vezi naknade 

za QSL službu SRS, pošto su neki dobili račune, odnosno šta je 

obuhvaćeno plaćanjem članarine. 

 

 Predsednik SRV je rekao da je članarinom obuhvaćeno 

besplasplatno slanje QSL karata do 1 kilograma u QSL biro i 

neograničen prijem QSL karata iz QSL biroa. 

 

 Petar Filipović - YT1WW je rekao da su poslati računi za 

dug iz 2014. godine koji moraju da se izmire. 

 

 Staniša Zaklan – YU7AC je tražio da se ovo pitanje 

pojasni, na šta je Vojislav Kapun – YU7AV ponovio da je 

besplatno slanje QSL karata do 1 kilograma u QSL biro i 

neograničen prijem QSL karata iz QSL biroa odnosi na period od 

kada je on izabran za predsednika Saveza radio-amatera Srbije, 

što je bilo i njegovo predizborno obećanje, odnosno od 12. juna 

2014. godine. Takođe je rekao da će se distribucija QSL karata 

za članove SRV vršiti u stručnoj službi SRV. 

 

 Pošto više nije bilo pitanja u vezi ove tačke, predsednik 

je odluku stavio na glasanje. Za usvajanje odluke o visini 

članarine u SRV u 2015. godini je glasalo 23 člana Skupštine a 

jedan je bio protiv, te je ista usvojena većinom glasova. 

 

 

Tačka 11. 

 

 



 Vojislav Kapun – YU7AV je rekao da je prošle godine 

izabran za predsednika SRS, te je iz tih razloga a koristeći 

pravo iz (član 21. stav 4.) Statuta SRV ovlastio i preneo sva 

prava i obaveze predsednika (član 21.) na Lasla Baričeka – 

YU7CM, koji će do kraja mandata obavljati funkciju vršioca 

dužnosti predsednika SRV. U tom smislu predložio je da se 

donese Odluka o promeni lica ovlašćenog za zastupanje SRV i da 

se ista, zajedno sa potrebnim obrascima i zapisnikom sa ove 

sednice, dostavi Agenciji za privredne registre. 

 Skupština se saglasila sa njegovim predlogom i doneta je 

Odluka o promeni lica ovlašćenog za zastupanje SRV, sa 23 glasa 

za i jednim uzdržanim. Ova Odluka je sastavni deo zapisnika i 

nalazi se u prilogu. 

 

 Laslo Bariček – YU7CM se zahvalio na ukazanom poverenju, 

iako ovo predstavlja samo još veće obaveze a takođe je izjavio 

da neće menjati sastav IO SRV a na upražnjeno mesto Vojislava 

Kapuna za potpredsednika imenovao je Ivanka Mandića – YU7GM. 

 

 

Tačka 12. 

 

 Pošto u tački razno, nije bilo pitanja, niti predloga, 

Vojislav Kapun se zahvalio prisutnim i zatvorio 49. Skupštinu 

SRV u 12,15 časova. 

 

 

 

 

  ZAPISNIČAR        PREDSEDNIK 
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